
 
 

 

Zápis z  jednání výboru VOS 

dne 3. listopadu 2011   
 
Přítomni: Ing. F. Barták, doc. RNDr. Z. Trka, DrSc., RNDr. Petr Dolanský, doc. Ing. A. Čegan, CSc., 

 

 RNDr. Bohuslava Trnková, CSc.  

 

Program jednání výboru VOS dne 3. listopadu 2011   

 
 

 

1. Kontrola plnění jednotlivých bodů zápisu ze dne 6. 10. 2011 . 

2. Projednání zápisu z KK ze dne 20. 10. 2011. 

3. Příprava XX. Sjezdu VOS. 

4. Otázka odprodeje podílu v PIONEER TRUSTu. 

5. Ţádost o posouzení nových pracovních smluv na Univerzitě HK. 

6. Školné X absolventská daň. 

7. KŠV Brno. 

8. Různé: 

 Datum příštího výboru. 

 Platební morálka. 

 

 

Průběh jednání 
 

1. Výbor provedl kontrolu plnění bodů zápisu ze dne 6. 10. 2011. 

 K bodu 3) Konference „Věcný záměr zákona o vysokých školách a Věcný záměr zákona 

o finanční pomoci studentům“, které se zúčastnili 4 členové výboru VOS, nepřinesla ţádné výsledky. 

 K bodu 4) Výbor preferuje moţnost zrušený seminář odsunout na jaro 2012 a navrhuje zváţit 

modifikaci tématu. Pověřuje sekretariát zjištěním moţností. 

2. Projednání zápisu z jednání KK ze dne 20. 10. 2011. 

 K bodu 4) Výbor vzal na vědomí návrhy obsaţené v tomto bodu zápisu. Výbor povaţuje za 

rozumné získané peníze z prodeje podílových listů diverzifikovat ve formě vhodných účtů alespoň 

u tří bank. 

3. Příprava XX. Sjezdu VOS: Výbor ukládá svému předsedovi, aby vstoupil do kontaktu s předsedou ČMOS 

pracovníků školství s tím, ţe zahájíme debatu o právních a organizačních otázkách budoucího moţného 

spojení obou svazů.  

4. Výbor připraví materiál o strategii zhodnocení peněz získaných prodejem podílových listů v Pioneer Trustu 

a tento materiál předloţí ke schválení XX. Sjezdu VOS. 



5. Výbor se zabýval dotazem ZO VOS UHK. Členové výboru mají váţné podezření, ţe nové pracovní smlouvy 

na UHK jsou v rozporu se zákoníkem práce. Poskytl proto tyto smlouvy právnímu oddělení ČMKOS a čeká 

na jeho stanovisko.  

6. Výbor shledal, ţe idea daně ze vzdělání je zajímavou alternativou, která má řadu výhod proti navrţené 

koncepci školného. Předsedovi ukládá sondovat u legislativních odborníků, zda by byla po odborném 

zpracování přijatelná. 

7. Doc. Trka podal výboru zprávu o situaci v KŠV Brno. 

8. Různé: 

 Datum příštího výboru:   15. 12. 2011. 

 Výbor zásadně nesouhlasí se stanoviskem ministra školství k práci akreditační komise zejména proto, ţe 

v tom vidí zpochybňování základní role akreditační komise být garantem kvality vysokoškolského studia. 

V kaţdém případě výbor povaţuje za nešťastné takové stanovisko mediálně zveřejňovat. Výbor ukládá 

předsedovi sdělit písemně toto stanovisko ministrovi školství. 

 RNDr. Dolanský informoval výbor o jednání RVŠ, které se konalo 20. 10. 2011. 

 V Plzni proběhne dne 29. listopadu za účasti Ing. Bartáka beseda mezi vedením a zaměstnanci ZČU, kterou 

pořádá RNDr. Dolanský jako předseda tamní ZO VOS. 

 Členové výboru konstatovali, ţe špatná platební morálka ZO VOS nadále trvá. Výbor jiţ na minulém 

zasedání schválil pozastavení registrace těm ZO VOS, které nezaplatily příspěvky na činnost VOS nebo 

nedodaly evidenční listy a toto rozhodnutí nabyde účinnosti, pokud nedojde k nápravě do 1. 12. 2011.  

 Výbor schválil odměny pracovnicím sekretariátu VOS. 

 

 

V Praze, 7. 11.  2011            Za správnost: Ing. Barták 


